



STYRELSEMÖTE 2021-06-21

Närvarande: Rikard Berglund, Anna Lindqvist, Gustav Lindberg, Robin Glöggler, Jenny Wall, Lillemor Eriksson

- 1) FÖREGÅENDE PROTOKOLL Kvarstår att göra:
 - Rikard och Peter – gräva till matchuret
 - Gustav och Anna fortsätter kolla de 11 000 kr från försäkringsbolaget samt kvitton rörande uppbyggnaden av skidstugan.
 - Göran ska gödsla planerna
 - Robin ta med info ang. städning och pappersförsäljning till nästa fotbollssektionsmöte

- 1) EKONOMIN – Fortfarande kärvt - ligger rejält under budget på intäktssidan. Skidornas sponsorintäkter är mindre än budgeterat. Likaså F07:s budgeterade försäljningsinkomster. Hoppas det rätar upp sig lite under året men lutar åt ett minusresultat. Minskade medlemsintäkter. Några medlemmar ligger utan adress och mail och kan således inte faktureras, många obetalda fakturor. Lillemor kollar på detta, men intäkterna från medlemsavgifter är och kommer att vara lägre än i fjol

- 2) SKIDORNA
 - Göran jobbar vidare med entrèbygget på skidstugan
 - Kommer att anordna Ovansjö Triathlon med Storvik den 7:e augusti – men enbart för seniorer
 - Gustav ordnar så att det finns en nyckel till skidstugan inne på kansliet- Lillemor ordnar nyckelring.

- 3) FOTBOLLEN – Har nästa sektionsmöte 30/6 kl 17.30 i skidstugan och via Teams. Lillemor skickar ut kallelse.
 - Fortfarande ca 40 barn totalt i de båda fotbollsleksgrupperna
 - Damlaget tränar oftast 1 gång/v men deltagandet har varit lågt. Huvudtränaren som kom in har klivit av
 - P07 har trots samarbetet med Stensätra fortsatt svårt att få ihop ett lag till matcher. Positivt är att de nu är 9 st i laget, så de är några fler, men ändå för få. Återstår att se hur hösten blir.
 - F 07 jobbar på och kommer att åka på träningsläger till Barcelona i september.
 - Planerna måste gödslas. Jenny påminner Göran om detta.
 - Wilma behöver ibland klippa runt planerna mer än 1 gång/v. Mötet godkänner detta.
 - Robin tar på sig att dra ihop ett gäng under sommaruppehållet som kan trimma av slänterna runt planerna och runt Sportan. Ser i dagsläget bedrövt ut.

- 4) HERRLAGET – Tränar 2 ggr/v med bra närvaro.
 - Seriespelet är igång. Har ca 50 pers. i publik/match och leder i dagsläget serien
 - Har dragit ur B-laget ur serien då det p.g.a regeländringar inte fungerade.

- 5) KANSLI/FASTIGHET - Lillemor jobbar fortsatt hemifrån. Inget nytt.

- 6) SPORHALLEN/SPORTVALLEN
 - Fortsatt dåligt städat i kök, hall och kansli när det varit matcher/träningar. Robin tar upp detta på nästa Fotbollssektionsmöte.
 - Angående bidragsansökan för rusten av fristående längan så har Göranssonska fonderna meddelat att de vill komma ut och titta på vår anläggning 20:e eller 21:a okt. Bra om flera från styrelsen är med då. Inväntar datum från Göranssonska fonderna.

- 7) COVID 19 – Nya restriktionerna från 1 juni. Alla lag får nu spela matcher med max antal 100 pers. i publik. Alla rekommendationer skall dock fortsatt efterföljas. Tvål, handsprit och torkpapper skall ställas ut vid vattenhon på fristående längan vid matcher och plockas in efter match. Vid fikaförsäljning med hembakt ska handskar användas av de som säljer. Bra att ställa ut handsprit även vid fikaförsäljningen.

8) ÖVRIGT

- Har fått mail från Kultur & Fritid om att ansöka om kontantstöd. Rikard kollar på detta.

9) Nästa möte bestämt till 210913 kl. 18.30 via Teams. Lillemor skickar ut kallelse med Teams-länk.

10) Mötet avslutades.

Vid protokollet: Lillemor Eriksson

ATT GÖRA:

Rikard: * Fortsätta jobbet med kabeln till matchuret
* Ansöka om kontantstöd

Peter: * Fortsätta jobbet med kabeln till matchuret

Göran: * Gödsla planerna
* Planera jobbet med entrén på skidstugan

Robin: * Dra ihop folk som trimmar av slänterna och runt om på Sportvallen
* Ta med 2 saker till nästa fotbollssektionsmöte:
1) info om städning av Sportan OM man går in där och det blir skitigt (fotbollsskor drar in stora högar). Måste vara städat och klart för uthyrning hela tiden.
2) Försäljning av toa/hushållspapper via Sverigesupporten.

Lillemor: * Ordna nyckelring till skidstugenyckeln som ska sitta på kansliet
* Kolla upp obetalda medlemsavgifter
* Kalla till nästa fotbollssektionsmöte
* Kalla till nästa styrelsemöte via Teams.

Gustav: * Fortsätta och kolla upp bidragen/Kvitton som återstår gällande Skidstugan
* Hänga in nyckel till skidstugan på kansliet

Anna: *Kolla efter kvitton gällande de pengar som återstår gällande skidstugan